
Zápis z jednání  Školské rady Gymnázia dr. A. Hrdličky, Humpolec 

 

Pořadové číslo jednání: 34 

Datum jednání 31. 1. 2019 

Přítomni:  Dita Urbánková Čeledová 

                  Jiří Dalík 

                  Jarmila Kasalová 

                  Jiří Maryška 

                  Eva Karafiátová  

                  Daniela Havlíčková 

 Nepřítomni: 0 

K jednání pozváni: Hana Havelková (ředitelka školy) 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení  

2. Projednání a diskuse nad změnami ve Školním řádu Gymnázia dr. A. Hrdličky, Humpolec 

3. Schválení závěrečného usnesení a textu zápisu 

 

 

Usnesení z 34. jednání školské rady ze dne 31. ledna 2019 
 

1. Rada vzala na vědomí návrh ředitelky Gymnázia dr. A. Hrdličky na doplnění Školního řádu. Změny 
vychází z doporučení České školní inspekce týkající se používání mobilních telefonů ve školách.  

2. Rada školy schválila text zápisu z 34. zasedání.  

  

     

 

        

 

 

 

Schváleno v Humpolci dne 31. ledna 2019  

MgA. Dita Urbánková Čeledová, DiS. Jiří Dalík v.r. 

(předsedkyně školské rady) (zápis provedl) 


